
 

Bezigheden 

Het is al een tijdje stil geweest rond de ontwikkelingen van het dorpshuis in Nietap. Tijd om u 

bij te praten.  

Het bestuur heeft echter niet stil gezeten. Er is gewerkt aan fondswerving en subsidies om financiële middelen 

te verwerven. Er is een paar keer overleg geweest met andere dorpshuizen in de gemeente Noordenveld. Er is 

zeer intensief overleg met de gemeente, school, Kidscasa, architect en begeleidingsbureau.  

 

Stand van zaken nieuwe mfa 

In juni is er een algehele informatieavond geweest in de school. Hier hebben de gemeente en de 

architect het projectplan uitgelegd en zijn de eerste tekeningen getoond. 

Vervolgens zijn de plannen ter inzage gelegd. Er zijn geen bezwaren ontvangen. Wel zijn er vleermuiskasten 

geplaatst tussen het fietspad en de school. De afgelopen maanden hebben we ons bezig gehouden met het 

voorlopig ontwerp. (In tegenstelling van wat er in De Krant stond: ER KOMT WEL EEN GYMLOKAAL)  

De raad heeft inmiddels geld beschikbaar gesteld.  

In november bleek echter dat de architect teveel vierkante meters heeft getekend. Wij zijn nu bezig om middels 

de kaasschaafmethode wel binnen het aantal m2 te blijven.  

Wij hopen in januari het voorlopig ontwerp definitief te kunnen maken en tot aanbesteding over 

kunnen gaan. 

Bestuurswijziging 

Henk Roelenga is vanuit Nietap verhuisd en heeft het bestuur verlaten. We waren met 8 personen. Volgens de 

statuten moet dit oneven zijn er ontstaat daarom geen vacature. 

Wij houden u op de hoogte. 

Het bestuur van Stichting Dorpshuis de Flint wenst u: 

Fijne en gezellige kerstdagen en 
een voorspoedig en gezond 2024 

              


